
REFERAT FRA STYREMØTE ÅSBØSETERDALEN VELFORENING 

DATE: 26 NOVEMEBER 2020 

DELTAKERE: ESPEN, ROAR, ARILD, MAY-BRITT, TORMOD, LARS 

Agenda: 
• Referat fra forrige møte 

o Referatet ble godkjent 
• Aksjoner fra forrige møte 

o Aksjonene som ble planlagt i forrige møte ble diskutert. Se oppfølgingsliste 
nedenfor. 

• Organisering 
o Følgende nye roller ble fordelt i styret: 

 Nestleder: Arild 
 Løypeansvarlig: Espen 
 Kontaktperson Nore og Uvdal Hytteforbund: Tormod 

• Løypekjøring 
o I dag er velforeningen avhengig av at Eivind Kurverud stiller opp for å få 

kjørt opp skiløyper regelmessig i området. Det ble diskutert hvordan vi kan 
få tilgang til reserver for dette. 

o Noen strekninger lar seg ikke gjøre å preparere med løypemaskina vår. 
Disse vil så fremt det lar seg gjøre bli kjørt med snøscooter. Strekningen 
Breisetvannet – Pardis kjøres av Lars Troppen. May Britt Halland 
kartlegger muligheter for kjøring med scooter over Svartevann. 

• Policy gaver fra velforeningen 
o Enighet om at ekstraordinær innsats kan belønnes med en moderat gave 

• Budsjett 2021 
o Utkast ble diskutert 

• Andre saker 
o Styret skal opprette en liste over oppgaver med tilhørende prioritet 

Oppfølgingsliste: 
Aksjon Ansvarlig i 

styret 
Frist 

Alle møtereferater skal legges ut på hjemmesiden vår Arild Des 20 
Fra årsmøtet: Utrede om velforeningen skal opprette eget 
selskap for å forvalte tilskudd fra Infrastrukturfondet. Starte 
innsamling av informasjon 

May-Britt  

Vurdere samarbeid om løypekjøring med Haugåsen, planlegge 
befaring og møte 

Roar  

Legging av rør ved Geithaugen Espen Sommer 21 
Innkjøp av sporlegger for snøscooter Lars Des 20 
Lage plan for løypekjøring sammen med Eivind Espen Des 20 
Vurdere alternative reserver til løypekjøring Espen Des 20 
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